
Zápis z veřejného zastupitelstva č. 2/2022 

Zápis č. 2/2022 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Drozdova konaného 

dne 13.června 2022 od 19,00:00hod. v zasedací místnosti 

obecního úřadu. 

Přítomno zastupitelů: 9                                                                                      

Počet občanů: 9 

 Program: 

1) Kontrola usnesení, schválení programu jednání 

2) Projednání a schválení závěrečného účtu obce za rok 
2021 

3) Projednání a schválení účetní závěrky obce za rok 2021 

4) Projednání a schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ za rok 
2021 

5) Projednání a schválení výjimky z počtu dětí ve třídě ma-
teřské školy 

6) Projednání a schválení převodu kladného výsledku hospo-
daření ZŠ do rezervního fondu a fondu odměn  

7) Projednání a schválení čerpání z rezervního fondu školy 

8) Informace o rozpočtových změnách č. 5/2021 a 1/2022 

9) Projednání a schválení rozpočtové změny č. 2 na rok 
2022.  

10) Projednání a schválení záměru výpůjčky části obecního 
pozemku parc.č. 723/71 pro umístění výdejního Z-BOXU 
Zásilkovny s.r.o. 

11) Projednání a schválení Smlouvy o umístění z-boxu a spo-
lupráci při jeho provozování. Pověření starosty k podpisu 
této smlouvy. 

12) Projednání a schválení počtu členů zastupitelstva obce 
pro příští volební období.  

13) Projednání a schválení výsledků výběrového řízení veřej-
né zakázky malého rozsahu: 

14) „Obec Drozdov – oprava oplocení sportovního areálu“, 
Pověření starosty obce k podpisu smlouvy s vítězem vý-
běrového řízení. 

15) Projednání a schválení výsledků výběrového řízení veřej-
né zakázky malého rozsahu: „Obec Drozdov – dětské a 
workoutové hřiště“, Pověření starosty obce k podpisu 
smlouvy s vítězem výběrového řízení. 

16) Diskuze 

17) Usnesení, závěr 

Ad 1, Starosta obce provedl kontrolu usnesení č. 1/2022 ze 

zasedání zastupitelstva konaného dne 28.3.2022. Místosta-

rostka seznámila přítomné s programem jednání, program byl 

odsouhlasen. Zapisovatel dnešního jednání Irena Němečková 

a ověřovatelé zápisu Miroslav Jelínek a Jiří Měšťan. ZO je 

usnášení schopné.  

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

Ad 2, Místostarostka seznámila přítomné s výsled-

ky hospodaření obce za rok 2021, se závěrečným účtem za 

rok 2021 a se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření, 

které proběhlo 16.5.2022 a při kterém nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky. 

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

Ad 3, Místostarostka seznámila přítomné a ZO projednalo a 

schválilo účetní závěrku obce za rok 2021. Celkové výnosy 

obce činí 16 213 478,21 Kč a celkové náklady obce za rok 

2021 činí 11 659 537,84 Kč.  

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

Ad 4, Místostarostka seznámila přítomné s účetní závěrkou 

ZŠ a MŠ Drozdov za rok 2021. Celkové výnosy činí 

9 177 535,74 Kč a celkové náklady činí 9 049 180,63 Kč  

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

Ad 5, ZO projednalo a schválilo výjimku z počtu dětí ve třídě 

mateřské školy pro rok 2022/2023 Dle školského zákona je 

stanoven počet dětí pro MŠ na 22, obec uděluje výjimku zvý-

šit maximální počet dětí na 26 dětí. 

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

Ad 6, ZO projednalo a schválilo žádost o převod kladného 

výsledku hospodaření ZŠ a MŠ ve výši 128 355,11 Kč. Část-

ka 98 355,11 Kč bude převedena do rezervního fondu školy a 

částka 30 000,- Kč do fondu odměn 

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

Ad 7, Starosta obce seznámil přítomné s žádostí vedení školy 

a ZO projednalo a schválilo čerpání z rezervního fondu školy 

na pořízení bidetového sedátka k WC na dívčí toalety v před-

pokládané výši 10 000,- Kč. 

Hlasování zastupitelů: Pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

Ad 8, Starosta obce seznámil přítomné a ZO s rozpočtovými 

změnami č. 5/2021 a 1/2022, ZO bere na vědomí.  

Připomínky občanů: bez připomínek 

Ad 9, Starosta obce seznámil přítomné se zněním a ZO pro-

jednalo a schválilo rozpočtovou změnu č. 2/2022.  

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

Ad 10, ZO projednalo a schválilo záměr výpůjčky části obec-

ního pozemku parc.č. 723/71 o výměře 2,1 m2 pro umístění 

výdejního Z-BOXU Zásilkovny s.r.o.  

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

Ad 11, ZO projednalo a schválilo Smlouvu o umístění z-boxu 

a spolupráci při jeho provozování. Pověření starosty 

k podpisu této smlouvy s firmou Zásilkovna s.r.o.  

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 9  proti: 0  zdržel se: 0 

 

…. pokračování zápisu na další straně 



… pokračování z předchozí strany 

Ad 12, Starosta obce seznámil přítomné s návrhem počtu čle-

nů zastupitelstva obce pro příští volební období. ZO projedna-

lo a schválilo, že zastupitelstvo obce bude devítičlenné. 

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů:  Pro: 9  proti: 0   zdržel se: 0 

Ad 13, Starosta obce seznámil přítomné s výsledkem poptáv-

kového řízení. ZO projednalo a schválilo zrušení výběrového 

řízení veřejné zakázky malého rozsahu:  „Obec Drozdov – 

oprava oplocení sportovního areálu“. Bude připravené nové 

řízení s levnějším rozsahem prací. 

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 8   proti: 0   zdržel se: 1 

Ad 14, ZO projednalo a schválilo výsledek výběrového řízení 

veřejné zakázky malého rozsahu: „Obec Drozdov – dětské a 

workoutové hřiště“ Nejlevnější nabídka je 535 910,21 Kč vč. 

DPH a je od firmy Portos servis s.r.o., Kladno.  Pověření sta-

rosty obce k podpisu smlouvy s vítězem výběrového řízení.  

Připomínky občanů:  Jaký povrch bude mít dětské 

hřiště? Odp.:  Povrch bude travnatý. Bude na vybudo-

vání hřiště poskytnuta dotace? Odp.: dotace na dětská 

hřiště mají být vypsány až v srpnu.  

Hlasování zastupitelů:  Pro: 9  proti: 0   zdržel se: 0 

Ad 20 Diskuze:  

• K čemu slouží z-box? Odp.: vyzvednutí zásilky objednané 

v internetovém obchodu.  

• Jaký bude nadále režim svozu popelnic? Odp.: zůstane 

ještě 1x za dva týdny.  

• Kam se komunální odpad odváží, musí se vozy vracet? 

Sváží se na skládku do Stašova, pokud se vozy musí vrátit, 

pro obec se náklady nezvyšují.  

• Nemohl by si bio odpad likvidovat každý doma? Dle záko-

na musí mít obec zajištěnu likvidaci bio odpadu, jsou mož-

né i jiné varianty, než má nastavené naše obec, ale jsou 

ještě dražší.  

 

• Vysoká rychlost jízdy vozidel při vjezdu do obce, co se 

s tím dá dělat? Odp.: Pokusíme se opakovaně požádat Po-

licii ČR o spolupráci.  

• Návrh umístit u budovy ZŠ retardéry. Odp.: na krajské 

silnice se retardéry umístit nesmí.  

• Může vedení obce snížit rychlost na této silnici? Odp.: 

Samostatně nemůžeme, to náleží policii  odboru dopravy.  

• Upozornění – neposekaná tráva u trafostanice v severní 

části obce. Bude posekáno.  

• Upozornění – na silnici směrem k hřišti je uvolněný po-

klop uliční vpusti. Bude opraveno.  

• Kdy bude dokončen územní plán obce? Odp.: Podařilo se 

nám vyřešit požadavky Odboru životního prostředí Kraj-

ského úřadu Středočeského kraje. Snažíme se vyřešit po-

žadavky Odboru životního prostředí Městského úřadu 

v Hořovicích. Konkrétně se jedná o rozšíření obce 

v návaznosti na nedostatek pitné vody. Vak Beroun nemá 

k dispozici dostatečné množství vody z přivaděče Želivka 

pro rozšiřování celé oblasti, kterou spravuje. Neuvažuje 

vedení obce o možnosti zřízení vlastních vrtů? Odp.: vy-

budovali jsme vodovodní přivaděč s příslibem odběru vo-

dy, stavba je nová, ještě v záruce a obec nemá dostatečné 

finanční prostředky na pořízení vlastního zdroje. 

•  V průběhu výstavby vodovodu a kanalizace byly provádě-

ny opravy komunikací, dnes dochází k uvolňování zálivek 

spár asfaltových vozovek na některých místech, jak se to 

bude řešit? Odp.: V příštím roce končí záruka na tyto sta-

vební práce, bude řešena reklamace závad.  

 

 

     Veřejné zasedání bylo ukončeno v 19:55 hod. 

     Zapisovatelka:  Mgr. Irena Němečková 

     Ověřovatelé zápisu:  Miloslav Jelínek, Jiří Měšťan 


